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Broj:0101- 42/1 
 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

 sa  14. sjednice  Skupštine opštine Budva,  održane 22.i 23. februara 2011. godine u Velikoj sali 
Skupštine opštine Budva 
 

Sjednica je počela u  10,35 časova, a predsjedavao je Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine 
Budva. 
 

Prije prelaska na rad predsjedavajući Krsto Ljubanović je odredio odbornika Igora Trnskog da mu 
pomaže u radu 14. sjednice SO Budva. 
 

Izvršena je prozivka prisutnih odbornika.   
                           

PRISUTNI ODBORNICI: 
 

1. Andrić Dušan      14. Ljubanović Krsto 
2. Anđus Vido      15. Marotić Danijela 
3. Backović Mihailo      16. Mitrović-Milić Anita 
4. Vujičić Božidar      17. Mihović Rajko 
5. Vujović Đorđije      18. Nikolić Duško 
6. Vučetić Vesna      19. Pejović Mijomir 
7. Gregović Jovan      20. Petković Ante 
8. Dapčević Branislava     21. Popović Srđa 
9. Delić Radovan      22. Pribilović Đorđije 
10. Duletić Srđan      23. Srzentić Jelena 
11. Đurić Marko      24. Stojanović Marina 
12. Zec Marko       25. Trnski Igor 
13. Kotarac Tijana      26. Hadžić Dragan 
         
   
   ODSUTNI ODBORNICI: 
 
1. Vuković Marko      4. Rađenović Krsto 
2. Vučković Nikola      5. Tičić Milan 
3. Pinjatić Đorđe      6. Džaković Stevan 
 
 

   
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 26 odbornika od ukupno 32 

odbornika i da Skupština može da počne sa radom. 
 
  Pored odbornika sjednici Skupštine su prisustvovali:    
- potpredsjednik Opštine 
- glavna administratorka 
-  starješine organa lokalne uprave, 
-  rukovodioci javnih preduzeća i ustanova čiji je osnivač Opšina, 
-  ovlašćeni  predstavnici stranaka, 
-  predstavnici sredstava javnog informisanja,  
- predstavnici mjesnih zajednica 
- Jovan Stanišić, kao zainteresovani građanin i 
- Vladimir Mitrović, predstavnik građana Svetog Stefana. 
 

Predsjedavajući je pozdravio sve prisutne i zahvalio se na prisustvu. 
 

Shodno članu 61., 62., 63. i 64. Poslovnika SO Budva, prešlo se na odbornička pitanja. 
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Predsjedavajući, Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici: 
Marko Vuković i Krsto Rađenović tako da sjednici prisustvuje 28 odbornika. 
 

Odbornicima Jovanu Gregoviću, Antu Petkoviću i Krstu Rađenoviću dostavljeni su odgovori na 
odbornička pitanja, u skladu sa Poslovnikom.   
 

Odbornička pitanja na ovoj sjednici postavili su odbornici: Srđa Popović, Đorđije Vujović, Tijana 
Kotarac, Krsto Rađenović, Božidar Vujičić, Jovan Gregović, Ante Petković, Mijomir Pejović i Radovan Delić. 

 
Odborničko pitanje odbornika Srđe Popovića glasi: 
1. „Koja je to urbanistička parcela koja pripada Srednjoj školi Danilo Kiš, gabariti i koliko je 

predviđeno za dvorišni prostor?“ 
 
Odborničko pitanje odbornika Đorđija Vujovića glasi: 
1. „Šta će Opština Budva preduzeti u vezi slučaja gradnje objekta od 1.500,00 m2 u selu Lapčići,  

napravljenom na mjestu gdje je postojala stara kuća koja ima dozvolu za rekonstrukciju od 40m2, kao i 
neizvršavanja pravosnažnih rješenja za uklanjanje većeg dijela objekta?“ 
 

Odborničko pitanje odbornice Tijane Kotarac glasi: 
1. „Da li tobogan koji se nalazi u blizini osnovne škole na parkingu može da se izmjesti na neku drugu 

zelenu površinu u vlasništvu Opštine Budva?“ 
 

Odborničko pitanje odbornika Krsta Rađenovića glasi: 
1. „Koliko Opština Budva i javna preduzeća i ustanove posjeduju automobila, kao i koje su marke 

automobili i godina proizvodnje?“ 
 

Odbornička pitanja odbornika Božidara Vujičića glase: 
1. „Da li sa Anex-om br. 3. na osnovni Ugovor između opštine Budva i Tradeuniqe-a, vezano za  

izgradnju poslovno-stambenog centra TQ Plaza, prestaje obaveza Tradeunique-a da za iznos od 4.500.000,00 € 
sagradi spratnu garažu na lokaciji pored glavne pošte u Budvi?“ 

2.  „Dostaviti spisak svih stanova koji se nalaze u vlasništvu Opštine Budva sa adresama istih“. 
 
Šefica Kabineta predsjednika Opštine je dala odgovor na prvo odborničko pitanje odbornika Božidara 

Vujičića na samoj sjednici, i istakla da su Anex-om 3. promijenjene samo određene odredbe osnovnog 
ugovora, tako da odredba osnovnog ugovora koja se odnosila na izgradnju garaže ostaje na snazi. S obzirom 
da Opština Budva kao investitor nije završila sve potrebne radnje za rješavanje imovinsko-pravnog odnosa za 
uvođenje suinvestitora tj. kompanije Tradeunique na predviđeni prostor za izgradnju garaže, suinvestitor će 
izvršiti svoju obavezu čim se za to steknu uslovi. 

 
Odbornička pitanja odbornika Jovana Gregovića glase: 

1. „Koliko je sredstava određeno za ozelenjavanje šetališta u Petrovcu i kada će početi radovi na istom?“ 
2. „Ko je mogao da izda građevinsku dozvolu za gradnju na placu od nepunih 100m2 nepravilnog oblika  
za korisnu površinu od 500 m2 bez prethodne saglasnosti komšija, a nalazi se na mjestu ispod odmarališta 
„Montegas“? 

 
Odborničko pitanje odbornika Anta Petkovića glasi: 
1. „Koji je investitor skratio ulicu Blaža Jovanovića za 1,50 m i prekopao je na par mjesta? Takođe 

naložiti investitoru da se ta ulica dovede u stanje u kojem je nekad bila.“ 
 
Odbornička pitanja odbornika Mijomira Pejovića glase: 
1. „Da li je Opština Budva u mogućnosti da organizuje koncert Eltona Džona i da li  

će i jedan euro iz gradske kase ili preduzeća čiji je vlasnik Opština otići za realizaciju ovog koncerta?“ 
2. „Kada će se napraviti inicijativa iz Skupštine Opštine Budva za uklanjanje kladionica i kockarnica  

u krugu srednje škole „Danilo Kiš“?“ 
 
Odborničko pitanje odbornika Radovana Delića glasi: 
1. „Kada  i kako će se riješiti pitanje raskrsnice ispred Opštine Budva, radi bezbijednosti učesnika u 

saobraćaju i pješaka?“ 
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Shodno članu 78. Poslovnika Skupštine opštine Budva, Skupština se izjasnila o Zapisniku sa 12. 
sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 28. i 29. decembra 2010. godine i Zapisniku sa 13. sjednice 
Skupštine opštine Budva, koja je održana 19. januara 2011. godine. 
 

Stavljen  je na glasanje Zapisnik sa 12. sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 28. i 29. 
decembra 2010. godine 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većonom glasova (ukupno je 

glasalo 28 – dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasao 25 – dvadesetpet odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) donijela sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
USVAJA SE ZAPISNIK SA  12. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, 

KOJA JE ODRŽANA  28. i 29. DECEMBRA 2010. GODINE  
 

Stavljen  je na glasanje Zapisnik sa 13. sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 19. januara 
2011. godine. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većonom glasova (ukupno je 

glasalo 28 – dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasao 25 – dvadesetpet odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) donijela sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
USVAJA SE ZAPISNIK SA  13. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, 

KOJA JE ODRŽANA  19. JANUARA 2011. GODINE 
 
 Uz akt o sazivu sjednice predložen je dnevni red.  

U svojstvu predlagača akta, potpredsjednik Opštine je dopisom br. 002-98/1 od 22.02.2011. godine 
dostavio predsjedniku Skupštine, Predlog o povlačenju sledeće tačke dnevnog reda: 

- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o izmjeni i dopuni Statuta KSJP “Budva” Budva. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče tačka:  
Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o izmjeni i dopuni Statuta KSJP  “Budva” Budva. 
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 28 – dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasao 26 – dvadesetšest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) prihvatila 
 

Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o izmjeni i 
dopuni Statuta KSJP  “Budva” Budva 

  
 Odbornik Stevan Džaković ispred OO PZP-a je, dopisom broj 0102 - 634/1 od 30.12.2010. godine dostavio 
Predloge za dopunu dnevnog reda sledećim tačkama: 

- Poništavanje Odluke o osnivanju D.O.O. „Budva Holding“ 
- Poništavanje Odluke o osnivanju D.O.O. „Adriatic Holding“ 
 

 Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, tj. da se dnevni red dopuni 
novom tačkom: Poništavanje Odluke o osnivanju D.O.O. „Budva Holding“ 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 28 – dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasao 1 – jedan odbornik, “protiv” je bilo 26 – 
dvadesetšest odbornika i “uzdržan” je bio 1 – jedan odbornik) nije prihvatila 
 

Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Poništavanje Odluke o osnivanju  
D.O.O. „Budva Holding“ 

 
 Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, tj. da se dnevni red dopuni 
novom tačkom: Poništavanje Odluke o osnivanju D.O.O. „Adriatic Holding“ 
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 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 28 – dvadesetosam odbornika, od kojih je ”za” glasao 1 – jedan odbornik, “protiv” je bilo 25 – 
dvadesetpet odbornika i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) nije prihvatila 
 

Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Poništavanje Odluke o osnivanju  
D.O.O. „Adriatic Holding“ 

 
U svojstvu predlagača akta, potpredsjednik Opštine, je dopisima br. 001-227/1 od 17.02.2011. godine i 

001-235/2 od 18.02.2011. godine dostavio predsjedniku Skupštine, Predloge za dopunu dnevnog reda 
novim tačkama, i to: 

- Predlog Rješenja o razrješenju dužnosti izvršnog direktora „Budva Holding“ d.o.o. Budva 
- Predlog Rješenja o imenovanju vršioca dužnosti izvršnog direktora „Budva Holding“ d.o.o. Budva 
- Predlog Rješenja o razrješenju predsjednika Savjeta Javne ustanove Spomen dom „Crvena komuna“ i 
- Predlog Rješenja o imenovanju predsjednika Savjeta Javne ustanove Spomen dom „Crvena komuna“. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, tj. da se dnevni red dopuni novom 
tačkom: Predlog Rješenja o razrješenju dužnosti izvršnog direktora „Budva Holding“ d.o.o. Budva 
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasao 18 – osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) prihvatila 
 

Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Predlog Rješenja o razrješenju dužnosti izvršnog 
direktora „Budva Holding“ d.o.o. Budva 

 
Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, tj. da se dnevni red dopuni novom 

tačkom: Predlog Rješenja o imenovanju vršioca dužnosti izvršnog direktora „Budva Holding“ d.o.o. 
Budva 
 
  
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasao 19 – devetnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) prihvatila 
 

Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Predlog Rješenja o imenovanju vršioca dužnosti 
izvršnog direktora „Budva Holding“ d.o.o. Budva 

 
Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, tj. da se dnevni red dopuni novom 

tačkom: Predlog Rješenja o razrješenju predsjednika Savjeta Javne ustanove Spomen dom „Crvena 
komuna“ 
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
21 – dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasao 21 – dvadesetjedan odbornik, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” nije bilo) prihvatila 
 

Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Predlog Rješenja o razrješenju predsjednika Savjeta 
Javne ustanove Spomen dom „Crvena komuna“ 

 
Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, tj. da se dnevni red dopuni novom 

tačkom: Predlog Rješenja o imenovanju predsjednika Savjeta Javne ustanove Spomen dom „Crvena 
komuna“. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
21 – dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasao 21 – dvadesetjedan odbornik, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” nije bilo) prihvatila 
 

Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Predlog Rješenja o imenovanju predsjednika Savjeta 
Javne ustanove Spomen dom „Crvena komuna“ 
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 Pošto više nije bilo predloga za izmjenu ili dopunu predloženog dnevnog reda, stavljen je na glasanje 
dnevni red, sa usvojenim izmjenama i dopunama. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasao 18 – osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) usvojila sledeći 
 
 

D N E V N I   R E D: 
 

1. Predlog Plana postavljanja privremenih objekata za 2011. godinu; 
2. Predlog Odluke o uslovima i načinu postavljanja i uklanjanja privremenih objekata u reklamnom 

prostoru opštine Budva; 
3. Predlog Odluke o kreditnom zaduženju Opštine Budva; 
4. Predlog Odluke o usvajanju Lokalnog plana aktivnosti za rodnu ravnopravnost opštine Budva; 
5. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Cjenovnik o visini zakupa prodajnih objekata i pijačnih 

tezgi u Tržnici u Budvi; 
6. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju za 2009. i 2010. godinu d.o.o. „Akademija 

znanja“ ; 
7. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan d.o.o. „Akademija znanja“ 

za 2011. godinu; 
8. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Cjenovnik za iznajmljivanje poslovnih prostorija d.o.o. 

„Akademija znanja“ Budva; 
9.     Predlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Upravnog odbora JP „Pogrebne usluge“. 
10. Predlog Rješenja o razrješenju dužnosti izvršnog direktora „Budva Holding“ d.o.o. Budva 
11. Predlog Rješenja o imenovanju vršioca dužnosti izvršnog direktora „Budva Holding“ d.o.o. Budva 
12. Predlog Rješenja o razrješenju predsjednika Savjeta Javne ustanove Spomen dom „Crvena komuna“  
13. Predlog Rješenja o imenovanju predsjednika Savjeta Javne ustanove Spomen dom „Crvena  komuna“ . 

 
 
 

1. 
Prešlo se na razmatranje prve tačke dnevnog reda: Predlog Plana postavljanja privremenih 

objekata za 2011. godinu. 
 
U ime predlagača akta  je potpredsjednik opštine, a predstavnik Predlagača je Zlatko Dragović,  

sekretar Sekretarijata za planiranje i uređenje prostora. 
 

   Na tekst predloga akta podneseni su Amandmani od strane Kluba odbornika SNP-a zavedeni pod 
brojem 0101-43/1 od 14.02.2011. godine i 0102-53/1 od 15.02.2011. godine, i isti su dostavljeni odbornicima. 
Takođe su vam dostavljena i mišljenja predlagača akta, br. 0101-53/3 od 17.02.2011. godine i 0101- 43/3 od 
21.02.2011. godine.Takođe, na tekst Predloga akta podnesen je i Amandman od strane predlagača akta, broj 
001-229/2 od 17.02.2011. godine, koji je dostavljen odbornicima. 

 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za planiranje i uredjenje prostora, Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali su Predlog akta i amandmane podnesene od strane 
Kluba odbornika SNP-a i Amandman podnesen od strane predlagača akta,  i Izvještaji ovih odbora su 
dostavljeni odbornicima.  
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Vido Anđus, Mijomir Pejović, 
Božidar Vujičić, Đorđije Pribilović, Ante Petković, Đorđije Vujović, Mihailo Backović, Jovan Gregović, Krsto 
Ljubanović, Krsto Rađenović, Marko Đurić i Tijana Kotarac, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali:  
Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a,  Vladimir Mitrović, predstavnik građana Svetog Stefana, Krsto 
Radulović, predsjednik Savjeta MZ Markovići, Božena Jelušić, predsjednica Savjeta MZ Stari Grad, Lazar 
Rađenović, potpredsjednik Opštine i Jovan Stanišić, zainteresovani građanin. 
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Odbornik i predsjednik Savjeta  MZ Sveti Stefan Vido Anđus je izložio prisutnima zaključke sa 
sastanka ovog Savjeta, koji su dostavljeni i potpredsjedniku Opštine kao i sekretaru Sekretarijata za planiranje 
i uređenje prostora: 

„Na sastanku Mjesne zajednice Sveti Stefan održanom 19. februara 2011. godine, između ostalog, 
raspravljalo se o privremenim objektima na teritoriji MZ Sveti Stefan. Nakon diskusije doneseni su sledeći 
zaključci: 
 

1. Podržava se Plan postavljanja privremenih objekata za 2011. godinu na katastarskim parcelama 955/1, 
896, 901, 907, 1350, 340/2, 346, 739, 865, dio 1074 na kojem je predviđeno postavljanje eloksiranog 
kioska P=4m2, 1280/2, 1805/4 i 339/3, sve KO Sveti Stefan, ukoliko ispunjavaju sve zakonom 
propisane uslove; 

2. Što se tiče objekata na parcelama 1069 i 1067 KO Sveti Stefan, površine 500m2 kao i objekta na 
parceli 1074 KO Sveti Stefan, površine 1200m2 Savjet Mjesne zajednice zaključio je da se radi o već 
podignutim objektima tvrde gradnje koji ne ispunjavaju zakonom propisane uslove za privremene 
objekte, te smatramo da se takvi objekti ne mogu uvrstiti u privremene objekte, već je njihov status 
potrebno definisati DUP-om za Hotelski kompleks Sveti Stefan koji je, po našem saznanju, u 
proceduri.„ 

 
Odbornik Krsto Rađenović je, u ime Kluba odbornika SNP-a, istakao da će odbornici ove partije 

podržati naredne aktivnosti građana Svetog Stefana, a to je blokada radova na Svetom Stefanu i blokada ulaza 
u hotel Sveti Stefan.  
 

Odbornici Đorđije Pribilović i Ante Petković su istakli da će podržati i glasati za prihvatanje 
amandmana Kluba odbornika SNP-a. 
 

Odbornik Marko Đurić je, u ime Kluba odbornika SDP-a, istakao da će odbornici ove partije podržati  
amandmane Kluba odbornika SNP-a 

 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je, u ime Kluba odbornika DPS-a, istakao da će odbornici ove 

partije glasati za usvajanje ovog Plana. 
 

Odbornik Mihailo Backović je predložio da se ovaj predlog akta odloži za neko od narednih 
zasijedanja Skupštine opštine Budva. 
 

Skupština se, shodno članu 130.  Poslovnika, prije glasanja o ovoj tački dnevnog reda, prethodno 
izjasnila o amandmanima podnesenim od strane Kluba odbornika SNP-a. 
 

Stavljen je na glasanje Amandman na Plan postavljanja privremenih objekata za 2011. godinu br. 
0101-43/1 od 14.02.2011. godine, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 27 - dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 12 – dvanaest odbornika, “protiv” je bilo 15 - 
petnaest odbornika i “uzdržanih” nije bilo) nije prihvatila 
 

Amandman na Plan postavljanja privremenih objekata za 2011. godinu br. 0101-43/1  
od 14.02.2011. godine, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a 

 
Stavljen je na glasanje Amandman na Plan postavljanja privremenih objekata za 2011. godinu br. 

0102-53/1 od 15.02.2011. godine, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 27 - dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 11 – jedanaest odbornika, “protiv” je bilo 15 - 
petnaest odbornika i “uzdržanih” je bilo 1 – jedan odbornik) nije prihvatila 
 

Amandman na Plan postavljanja privremenih objekata za 2011. godinu br. 0102-53/1  
od 15.02.2011. godine, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a 
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Stavljen je na glasanje Predlog Plana postavljanja privremenih objekata za 2011. godinu, uz 
napomenu da, shodno članu 130. stav 4. Poslovnika, amandmani koje je podnio predlagač, postaju sastavni 
dio predloga odluke i o njima Skupština posebno ne odlučuje. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 27 - dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16 – šesnaest odbornika, “protiv” je bilo 6 – 
šest i “uzdržanih” je bilo 5 – pet odbornika) usvojila 
 

PLAN POSTAVLJANJA PRIVREMENIH OBJEKATA ZA 2011. GODINU 
 

 U 15,35 časova, predsjedvajući, Krsto Ljubanović je odredio pauzu do 17,00 časova  
 

(Pauza je trajala od 15,35 časova do 17,15 časova) 
 

Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum.  
  

PRISUTNI ODBORNICI: 
      

1. Andrić Dušan      12. Ljubanović Krsto 
2. Anđus Vido      13. Marotić Danijela 
3. Vujičić Božidar           14. Mitrović-Milić Anita 
4. Vuković Marko      15. Nikolić Duško 
5. Vučetić Vesna      16. Pejović Mijomir  
6. Gregović Jovan      17. Popović Srđa 
7. Dapčević Branislava     18. Pribilović Đorđije 
8. Duletić Srđan      19. Srzentić Jelena 
9. Đurić Marko      20. Stojanović Marina 
10. Zec Marko       21. Trnski Igor 
11. Kotarac Tijana      22. Hadžić Dragan 
       
       

                                                          ODSUTNI ODBORNICI: 
  
1. Backović Mihailo      6. Petković Ante 
2. Vujović Đorđije      7. Pinjatić Đorđe 
3. Vučković Nikola      8. Rađenović Krsto 
4. Delić Radovan      9. Tičić Milan 
5. Mihović Rajko      10. Džaković Stevan 

   
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 22 odbornika od ukupno 32 

odbornika i da Skupština može da nastavi sa radom. 
 

2. 
Prešlo se na razmatranje druge tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o uslovima i načinu 

postavljanja i uklanjanja privremenih objekata u reklamnom prostoru opštine Budva. 
 
U ime predlagača akta  je potpredsjednik opštine, a predstavnik predlagača je Mihailo Đurović,  

sekretar Sekretarijata za privredu i finansije 
        

 Odbor za Statut i propise, Odbor za komunalno-stambenu djelatnost, Odbor za planiranje i uređenje 
prostora i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali  su Predlog akta i izvještaji ovih odbora su dostavljeni 
odbornicima. 
 

Zamjenik Predsjedavajućeg je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici: Mihailo 
Backović, Ante Petković i Krsto Rađenović tako da sjednici prisustvuje 25 odbornika. 
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 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Đorđije Pribilović, Božidar Vujičić i 
Ante Petković, a od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovala Ljubica Strugar-Kovačević, direktorica JP 
»Mediteran reklame« 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o uslovima i načinu postavljanja i uklanjanja privremenih 
objekata u reklamnom prostoru opštine Budva. 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenik predsjedavajućeg je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 25 - dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” je 
bio 1 -jedan odbornik i “uzdržanih” je bilo 6 –šest odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O USLOVIMA I NAČINU POSTAVLJANJA I UKLANJANJA PRIVREMENIH 
OBJEKATA U REKLAMNOM PROSTORU OPŠTINE BUDVA 

 
3. 

Prešlo se na razmatranje treće tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o kreditnom zaduženju Opštine 
Budva. 

 
 U ime predlagača akta  je potpredsjednik opštine, a predstavnik predlagača Mihailo Đurović, sekretar 
Sekretarijata za privredu i finansije.  
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su predlog akta i Izvještaji 
ovih odbora su dostavljeni odbornicima.  
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Đorđije Pribilović, Mihailo Backović 
i Božidar Vujičić, a od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovaoVeselin Marković, predsjednik OO SNP-a. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o kreditnom zaduženju Opštine Budva. 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenik predsjedavajućeg je objavio da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” je 
bio 1-jedan i “uzdržan” je bio 1 – jedan odbornik) usvojila 
 

ODLUKU O KREDITNOM ZADUŽENJU OPŠTINE BUDVA 
 

4. 
Prešlo se na razmatranje četvrte tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o usvajanju Lokalnog plana 

aktivnosti za rodnu ravnopravnost opštine Budva. 
 

 
 U ime predlagača akta  je potpredsjednik opštine, a predstavnik predlagača je Rajka Špadijer, sekretar 
Sekretarijata za upravu i društvene djelatnosti.  
 
 Odbor za Statut i propise i Savjet za ravnopravnost polova razmatrali su predlog akta i Izvještaji ovih 
odbora su dostavljeni odbornicima.  
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovalisu odbornici: Mijomir Pejović, Mihailo Backović, 
Tijana Kotarac,  Božidar Vujičić i Đorđije Pribilović, a od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovaoVeselin 
Marković, predsjednik OO SNP-a. 
  

Odbornik Đorđije Pribilović je istakao da će glasati za usvajanje ovog predloga akta. 
 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o usvajanju Lokalnog plana aktivnosti za rodnu 

ravnopravnost opštine Budva. 
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Nakon obavljenog glasanja, zamjenik predsjedavajućeg je objavio da je Skupština jednoglasno 
(ukupno je glasalo 20 – dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 
  

ODLUKU O USVAJANJU LOKALNOG PLANA AKTIVNOSTI ZA RODNU 
RAVNOPRAVNOST OPŠTINE BUDVA 

 
       
 U 20,13 časova prekinut je rad 14. sjednice Skupštine opštine Budva, a predsjedavajući je objavio da 

će se zasijedanje nastaviti u sjutra, 23.02.2011. godine sa početkom u 10,00 časova u Velikoj sali Skupštine 
opštine Budva 
 
 

NASTAVAK 14. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRZANE 23. FEBRUARA 
2011. GODINE U VELIKOJ SALI SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA SA POCETKOM U 10,25 
ČASOVA 
 

Sjednicom je predsjedavao  Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine Budva. 
 
Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum. 

 
PRISUTNI ODBORNICI: 

 
1. Andrić Dušan      10. Marotić Danijela 
2. Backović Mihailo      11. Mitrović-Milić Anita 
3. Vujičić Božidar      12. Mihović Rajko 
4. Delić Radovan      13. Nikolić Duško 
5. Duletić Srđan      14. Pejović Mijomir 
6. Đurić Marko      15. Popović Srđa 
7. Zec Marko      16. Pribilović Đorđije 
8. Kotarac Tijana      17. Srzentić Jelena 
9. Ljubanović Krsto      18. Stojanović Marina 
      
         19. Trnski Igor         
      

ODSUTNI ODBORNICI: 
 

1. Anđus Vido     7. Dapčević Branislava 
2. Vujović Đorđije     8. Petković Ante 
3. Vuković Marko     9. Pinjatić Đorđe 
4. Vučetić Vesna     10. Rađenović Krsto 
5. Vučković Nikola     11. Tičić Milan 
6. Gregović Jovan     12. Hadžić Dragan 
 

     13. Džaković Stevan    
         

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 19 odbornika od ukupno 32 
odbornika i da Skupština može da počne  sa radom. 

   
 

5. 
Prešlo se na razmatranje pete tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na 

Cjenovnik o visini zakupa prodajnih objekata i pijačnih tezgi u Tržnici u Budvi. 
 

 
 U ime predlagača akta  je potpredsjednik opštine, a predstavnik predlagača je Aco Ognjenović, 
sekretar Sekretarijata komunalno-stambene poslove. 
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  Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog akta i Izvještaji 
ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

Zamjenik Predsjedavajućeg je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Marko 
Vuković tako da sjednici prisustvuje 20 odbornika. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mihailo Backović i Mijomir Pejović 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Cjenovnik o visini zakupa 
prodajnih objekata i pijačnih tezgi u Tržnici u Budvi. 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenik predsjedavajućeg je objavio da je Skupština jednoglasno 

(ukupno je glasalo 20 - dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 
  

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA CJENOVNIK O VISINI ZAKUPA PRODAJNIH 
OBJEKATA I PIJAČNIH TEZGI U TRŽNICI U BUDVI 

 
Prije prelaska na razmatranje šeste tačke dnevnog reda, zamjenik predsjedavajućeg je predložio da se, 

radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana  84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka 6., 7. i 8. te 
da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  6., 7. i 8. dnevnog reda. 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenik predsjedavajućeg je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 20 – dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16 – šesnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 6., 7. i 8. dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje ovih tačaka dnevnog reda: 
- Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju za 2009. i 2010. godinu d.o.o. „Akademija 
znanja“; 
- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan d.o.o. „Akademija znanja“ 
za 2011. godinu; 
- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Cjenovnik za iznajmljivanje poslovnih prostorija d.o.o. 
„Akademija znanja“ Budva 

 
 U ime predlagača akata  je potpredsjednik opštine, a predstavnik Predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine.  
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predloge akata i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima.  
 

U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su: Đorđije Pribilović, Mihailo Backović, 
Mijomir Pejović, Srđa Popović, Božidar Vujičić, Krsto Ljubanović, Rajko Mihović, Anita Mitrović-Milić i 
Tijana Kotarac a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovli: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i 
Nikola Divanović, direktor d.o.o. »Akademija znanja«. 
 
  Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
 

6. 
Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju za 2009. i 2010. 

godinu d.o.o. „Akademija znanja“  
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Nakon obavljenog glasanja, zamjenik predsjedavajućeg je objavio da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” je 
bio 1 – jedan odbornik i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 
 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU ZA 2009. i 2010. GODINU 
D.O.O. „AKADEMIJA ZNANJA“ 

 
7. 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan  
d.o.o. „Akademija znanja“ za 2011. godinu. 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenik predsjedavajućeg je objavio da je Skupština jednoglasno 

(ukupno je glasalo 19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 
RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN D.O.O. 

„AKADEMIJA ZNANJA“ ZA 2011. GODINU 
 

8. 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Cjenovnik za iznajmljivanje  

poslovnih prostorija d.o.o. „Akademija znanja“ Budva. 
 
Nakon obavljenog glasanja,  zamjenik predsjedavajućeg je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) usvojila 

 
RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA CJENOVNIK ZA IZNAJMLJIVANJE  

POSLOVNIH PROSTORIJA D.O.O. „AKADEMIJA ZNANJA“ BUDVA 
 

9. 
Prešlo se na razmatranje devete tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o razrješenju i imenovanju 

člana Upravnog odbora JP „Pogrebne usluge“. 
 
U ime predlagača akta  je potpredsjednik opštine, a predstavnik  predlagača je Aco Ognjenović, 

sekretar Sekretarijata za komunalno-stambene poslove.  
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za izbor i imenovanja razmatrali su Predloge akta i Izvještaji ovih 
odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Upravnog odbora JP 
„Pogrebne usluge“. 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenik predsjedavajućeg je objavio da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16 – šesnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo  i “uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU ČLANA UPRAVNOG ODBORA  
JP „POGREBNE USLUGE“ 

 
Prije prelaska na razmatranje desete tačke dnevnog reda, zamjenik predsjedavajućeg je predložio da se, 

radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana  84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka 10. i 11. te da 
se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  10. i 11. dnevnog reda. 
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Nakon obavljenog glasanja, zamjenik predsjedavajućeg je objavio da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16  – šesnaest odbornika, “protiv” je 
bio 1 – jedan odbornik i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 10. i 11. dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje ovih tačaka dnevnog reda: 
- Predlog Rješenja o razrješenju dužnosti izvršnog direktora „Budva Holding“ d.o.o. Budva 
- Predlog Rješenja o imenovanju vršioca dužnosti izvršnog direktora „Budva Holding“ d.o.o. Budva 
 
 U ime predlagača akata  je potpredsjednik opštine, a predstavnik Predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine.  
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za izbor i imenovanja razmatrali su Predloge akata i Izvještaji ovih 
odbora su dostavljeni odbornicima.  

 
Predstavnik predlagača akta, Novak Klisić, je napomenuo da je u nazivu Rješenja o imenovanju 

izvršnog direktora „Budva Holding“ d.o.o. Budva napravljena tehnička greška, te da naziv akta treba da glasi: 
Rješenje o imenovanju vršioca dužnosti izvršnog direktora „Budva Holding“ d.o.o. Budva. S tim u vezi, 
napravljena je i ispravka u dnevnom redu današnje sjednice. 
 

U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Đorđije Pribilović i Božidar 
Vujičić. 
 
  Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
 

10. 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o razrješenju dužnosti izvršnog direktora „Budva Holding“ 

d.o.o. Budva. 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenik predsjedavajućeg je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 18 – osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16 – šesnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU DUŽNOSTI IZVRŠNOG DIREKTORA  
„BUDVA HOLDING“ D.O.O. BUDVA 

 
11. 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju vršioca dužnosti izvršnog direktora  
„Budva Holding“ d.o.o. Budva 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 18 – osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16 – šesnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O IMENOVANJU VRŠIOCA DUŽNOSTI IZVRŠNOG DIREKTORA 
 „BUDVA HOLDING“ D.O.O. BUDVA 

 
Prije prelaska na razmatranje dvanaeste tačke dnevnog reda, zamjenik predsjedavajućeg je predložio 

da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana  84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka 12. i 
13. te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  12. i 13. dnevnog reda. 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenik predsjedavajućeg je objavio da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 18 – osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16 – šesnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) prihvatila 
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Predlog da se spoji rasprava po tačkama 12. i 13. dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje ovih tačaka dnevnog reda: 
- Predlog Rješenja o razrješenju predsjednika Savjeta Javne ustanove Spomen dom „Crvena komuna“  
- Predlog Rješenja o imenovanju predsjednika Savjeta Javne ustanove Spomen dom „Crvena  komuna“. 
 
 U ime predlagača akata  je potpredsjednik opštine, a predstavnik Predlagača je Rajka Špadijer, sekretar 
Sekretarijata upravu i društvene djelatnosti.  
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za izbor i imenovanja razmatrali su Predloge akata i Izvještaji ovih 
odbora su dostavljeni odbornicima.  
 
 U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Božidar Vujičić, 
Krsto Ljubanović, Danijela Marotić i Tijana Kotarac, a od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovao Veselin 
Marković, predsjednik OO SNP-a. 
 
 Odbornik Mijomir Pejović je obavijestio prisutne da odbornici SNP-a neće prisustvovati zasijedanju 
prilikom glasanja povodom ovih tačaka dnevnog reda. 
 
 U 13,30 časova, predsjedvajući, Krsto Ljubanović je, na predlog odbornika Srđe Popovića, odredio 
pauzu u trajanju od pola sata.  
 

(Pauza je trajala od 13,30  časova do 14,00 časova) 
 

Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum.  
  

PRISUTNI ODBORNICI: 
      

1. Andrić Dušan     11. Ljubanović Krsto  
2. Anđus Vido     12. Marotić Danijela 
3. Vuković Marko     13. Mitrović-Milić Anita 
4. Vučetić Vesna     14. Mihović Rajko 
5. Dapčević Branislava    15. Nikolić Duško 
6. Delić Radovan     16. Popović Srđa 
7. Duletić Srđan     17. Srzentić Jelena 
8. Đurić Marko     18. Stojanović Marina 
9. Zec Marko      19. Trnski Igor 
10. Kotarac Tijana     20. Hadžić Dragan 
        
       

                                                          ODSUTNI ODBORNICI: 
  
1. Backović Mihailo     7. Petković Ante 
2. Vujičić Božidar     8. Pinjatić Đorđe 
3. Vujović Đorđije     9. Pribilović Đorđije 
4. Vučković Nikola     10. Rađenović Krsto 
5. Gregović Jovan     11. Tičić Milan 
6. Pejović Mijomir     12. Džaković Stevan 

   
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 20 odbornika od ukupno 32 

odbornika i da Skupština može da nastavi sa radom. 
 
  Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 
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12. 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o razrješenju predsjednika Savjeta Javne ustanove Spomen 
dom „Crvena komuna“. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 

20 – dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije bilo) usvojila 
 

RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU PREDSJEDNIKA SAVJETA JAVNE USTANOVE  
SPOMEN DOM „CRVENA KOMUNA“ 

 
   13. 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju predsjednika Savjeta Javne ustanove Spomen dom 
„Crvena  komuna“. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 

20 – dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20 – dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” 
nije bilo) usvojila 
 

RJEŠENJE O IMENOVANJU PREDSJEDNIKA SAVJETA JAVNE USTANOVE  
SPOMEN DOM „CRVENA  KOMUNA“ 

 
 

 
          Pošto je završen rad po utvrđenom dnevnom redu, predsjednik Skupštine je zaključio 14. sjednicu SO 
Budva u 14,07  časova.      
                                             
 
 
 
 

SKUPŠTINA OPŠTINE BUDVA 
 
 
 
 
                           PREDSJEDNIK SKUPŠTINE,
                        Krsto Ljubanović   
                                                                                                                           s.r. 
 
                                                                                                                       
   Obrađivač,                                                SEKRETAR SKUPŠTINE,                                                                                                                                                         
 Isidora Varga                                          Lidija Zirojević 
                              s.r. 
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